









Fastening solutions for textile application

应用于织物上的

紧固件解决方案







The Original German Quality Fastener Only by Schaeffertec - since 1928!

Schæffertec

Schæffertec





Our standard fastening system for your application

我们为您提供的标准紧固件





The upper part with small head

标准型上部头小



The upper part with big head

标准型上部头大



The upper part XL for a clamping area of up to 6 mm

XL型上部夹紧范围可达6mm



The upper part XXL (height 10 mm) in two versions: with long thread for 10 mm clamping area with short thread for 3 mm clamping area

XXL型上部(高度I0mm) 有两款:

长螺纹,夹紧范围为10mm 短螺纹,夹紧范围为3mm



Our **new LOXX**® **upper part Heavy Duty** is a guarantee for even more endurance and better handling due to its ingenious improvement on the inside. It is a protected development and available in all our designs and surfaces!

我们新产品LOXX® "Heavy Duty"型上部,内部经过精心改良,不仅使用寿命大幅延长,操作时也更为简便。我们对该项研发申请专利保护,并可应用在所有产品类型与外观设计上。

We offer you a lot of different standard designs and surfaces according to your needs or your requirements for special applications!

我们能依照您的独特需求,提供您各种不同的产品类型与外观设计!























Schæffertec



Lower part for fabric-to-fabric application

用于结合织物的下部



Lower part with oval plate, for screwing or riveting Standard plate (L = 27.0 mm) and TBR-Plate (L = 34.2 mm)

可上螺钉或铆接的椭圆形下部 标准型 (长=27,0mm) 和TBR型 (长=34,2mm)



Lower part, round plate, 100% stainless steel

With drill holes for screwing or riveting, without drill holes for glueing 100%不锈钢圆形下部 以钻孔上螺钉或铆接

免钻孔粘合



Self-cutting screws - thread stainless steel

Available in different standard lengths and finishes.

Available also in special lengths and finishes upon request (within a few weeks).

自削螺丝 - 不锈钢螺纹

我们有各式各样的标准长度与外观设计,供您选择。

也能针对您的特殊需求,在几周内提供您个性化的长度与设计选项。



Metric screws in M4, M5 or M6 (brass or stainless steel made)

Available in different standard length and finishes.

Available also in special length and finishes upon request (within a few weeks).

M4、M5 或 M6 规格的公制螺丝 (由黄铜或不锈钢制成)

我们有各式各样的标准长度与外观设计,供您选择。

也能针对您的特殊需求,在几周内提供您个性化的长度与设计选项。



Pipe clamp, metric screw included, 100% stainless steel Available in 3 standard dimensions: 22, 25 and 30 mm.

管夹含公制螺丝,100%不锈钢

我们有三种标准尺寸供您选择: 22、25和30mm。



Windshield clip, brass/stainless steel

Available in 2 standard dimentions: 21 mm (3/4") and 24 mm (7/8").

挡风装置夹具,黄铜/不锈钢

我们有两种标准尺寸供您选择:21mm (3/4") 和 24mm (7/8")。

Tools









History

Schaeffer was founded in Wuppertal in 1876. In addition to press buttons, metal clips and eyelets, also different small metal goods were produced.

Since 1928 **Schaeffer** produces the "original German snap fastener" for the automotive industry under the brand "**DER ORIGINAL-KNOPF**".

In 2008 the company **Schaeffertec** is founded under new management. The machinery and the know-how are acquired together with the complete workmanship.

In the beginning of 2009 the brand LOXX[®] is launched. Consequently **Schaeffertec** registers LOXX[®] as community trade mark in Europe and later on also in the USA and China.

At present, Schaeffertec supplies many global key industries with the special self-locking system

LOXX® - MADE IN GERMANY!



公司历史

1876年旭孚尔(Schaeffer)公司成立于德国 伍珀塔尔市(Wuppertal)。公司除了生产按扣、 金属夹具和扣眼,还包括其他的小金属制品。 自1928年起,旭孚尔(Schaeffer)就以品牌 "原装锁扣"为汽车行业制造"德国原装按扣"。 2008年公司新领导层成立中型企业旭孚尔技术 公司(Schaeffertec),并接收公司所有的机械 设备、专业技术与员工。

2009年初LOXX®品牌产品上市。从此,旭孚尔技术公司(Schaeffertec) 就以该品牌先在欧洲境内申请共同体商标,随后也在美国和中国申请商标注册。

今日,旭孚尔技术公司(Schaeffertec)为世界各地的许多重要工业提供专门的自锁系统。

LOXX® - 德国制造!

Schæffertec

Schaeffertec GmbH

Kleinbeckstr. 7 45549 Sprockhövel GERMANY welcome@schaeffertec.de www.loxx-products.com

